
 

 

Referat af kursistsrådsmøde, 14.4. kl. 11.20-11.55 i lokale 

V126  

 
Se næste side 

 



 

Pkt. Emne Ansvarlig 
1.  Godkendelse af dagsorden  

Godkendt: Punkt nr. 7 om meditationsrum flyttes dog op som første 

punkt. 

Daniel  

2.  Valg af mødeleder: Daniel 

Referent: Hanne 

Daniel 

3.  Til stede: 

Fra enkeltfag: Daniel, Victor, Jakob, Ida, Sandra, Sabrina 

Fra HF2: Malthe og Isabella fra 1.F., Jeppe og Daniella fra 1.K 

AVU: Samah, Jihan 

Lærer: Hanne 

 

4.  Opfølgning på møde m. kantinen 

Victor har holdt møde med René, der har kantinen. De har aftalt, at Victor 

skal være mellem-person mellem kuristrådet og kantinen. Så alle, der har 

kommentarer, kan sige det til Victor, som vil bringe det videre.   

Victor følger op på kantinen og deres eventuelle madspild. 

 

Victor 

5.  Forslag til navn på cafeen i V127 

Der kommer disse forslag: Oasen, K-cafeen (for kursistcafeen), Kafeen, 

Mødestedet. 

Hanne bringer det videre til ledelsen.  

Daniel 

6.  Information om og diskussion af problemstillinger i forhold til 

fælles forberedelseslokaler til mundtlig eksamen.  

Daniel informerer om, at der lige før påske var et bestyrelsesmøde, hvor 

der blev redegjort for, at ledelsen overvejer at indføre fælles 

forberedelseslokale til mundtlig eksamen, fordi der fremover kommer 

lokalemangel i V8.  

En kursist foreslår, at ledelsen undersøger, om det påvirker 

karaktergennemsnittet på de skoler, som har indført fællesforberedelse.  

Én spørger, om man måske kan udvide perioden, så eksamen også kunne 

ligge om aftenen eller i weekenden? 

Kursistrådet mener generelt, at der naturligvis skal tages hensyn til 

kursister med særlige behov. 

Det bliver drøftet, at det kan være en positiv ting, at man måske vil 

kunne undgå snyd ved, at der sidder en vagt i lokalet.  

Daniel informerer om, at der snart er bestyrelsesmøde. 

Daniel 



 

 

 

Kursistrådet giver fuld opbakning til Daniel og Victor om at kæmpe for at 

undgå fællesforberedelseslokaler. Samtidig foretrækker kursistrådet, at 

eksamen kan foregå i lejede lokaler fremfor at flere kursister sidder i 

samme lokale.  

7.  Kort opfølgning fra sidst på, skolens holdning til et rum til at 

meditere eller bede i. 

Victor og Daniel har spurgt Anita (rektor), som har sagt, at skolen har en 

klar holdning til, at den ikke vil lægge rum til religiøse handlinger på 

skolen. Hun fremhæver, at der allerede er et stillerum i V8 på 1. sal.  

Hvad er kursistrådets holdning, spørger Jakob? 

Daniel spørger, hvad baggrunden til spørgsmålet er. 

Jakob svarer, at han kender flere kursister, som beder dagligt, og de har 

et ønske om at have et rum, hvor det kan foregå, så de kan få deres 

dagligdag til at hænge sammen.  

En siger: det er godt, at religion og uddannelse ar adskilt. Religion er en 

privat sag. 

Flere siger, at de synes, det er en god idé med et stille meditationsrum. 

Konklusion: Kursistrådet vil opfordre ledelsen til at få lavet et 

meditationsrum, så der kommer fokus på muligheden for mere 

åndelighed, stilhed, afstresning og mentalt helbred og et rum, som ikke 

skal have faglighed som fokus.  

 

Victor 

8.  Evt. 

ingenting 

Daniel 

 Mødet blev afsluttet i god ro og orden kl. 11.55. 

Idéer til næste møde: 

opfølgning på madspild i kantinen. 

 


